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 Zápis z jednání partnerského výkonného výboru 
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje 

 
BŘEZEN 2022 

 
 

 

 
Termín jednání:          ČTVRTEK 24. 3. 2022  
 
Místo jednání: Retro Cafe Jihlava, Znojemská 58 
  
Začátek jednání:  17:30 
  
Konec jednání:  20:00 
 
Přítomni: Lukáš Dolejš, Michal Pazderník, Jiří Tlustý, Roman Komenda, Petr Jindra  
 (on-line a od 18:30 osobně), Kamil Vraspír – 17:55 
 
Host: Lukáš Laštovička   
 
Sekretáři: Jiří Matyáš, Petra Dufková 
 
 

 

Navržený program jednání:    bod vede 

 1)  Úvod a schválení programu jednání   Dolejš 

 2)  Jmenování Ověřovatele zápisu   Dolejš 

 3) Kontrola Zápisu z minulého jednání VV a plnění úkolů   Dolejš 

 4) Úprava rozpočtu regionu    Matyáš, Dufková 

  - zpráva o čerpání rozpočtu 

 5) připravované materiály na RVH   Matyáš, Dufková  

 6) Dotazníkové šetření s oddíly a Rozvojové projekty   Matyáš, Dufková 

 7)  Informace jednotlivých komisí     předsedové komisí 
 LK; KRD; KMM; KRR; KPS; KŽF; DK        

 8) KCTM Vysočina a Jižní Čechy    Pazderník, Dolejš 

 9)  Informace z jednání manažerů a z celostátního VV   Matyáš 

 10) Ostatní 

  - Prague games 

  - používání brýlí 

  - rozdělení pohárů 

  - návštěva členů RVV na nadstavbových turnajích stržů – předávání pohárů 
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1) ÚVOD A SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

Lukáš Dolejš, hejtman Jihočeského kraje, pověřen řízením VV, přivítal všechny přítomné členy RVV a hosta 
jednání Lukáše Laštovičku. Po doplnění programu bodu 10) ostatní, VV schválil doplněný program jednání.  
 
               

2) JMENOVÁNÍ OVĚŘOVATELE ZÁPISU 

Lukáš Dolejš navrhl a jmenoval Jiřího Tlustého ověřovatelem zápisu. 

 

VV vzal toto na vědomí 

 

 

3) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO JEDNÁNÍ VV A PLNĚNÍ ÚKOLŮ 

Úkoly z minulého jednání byly splněny. 

 

 

4) ÚPRAVA ROZPOČTU 2023 A ČERPÁNÍ 2022 

Jiří Matyáš předložil novou úpravu rozpočtu, která vychází z navýšení některých položek rozpočtu – navýšení 
cestovného sekretářů a měsíční poplatky Microsoft. Mezi přítomnými probíhala široká diskuse spojená s úpravou 
jednotlivých položek rozpočtu. Lukáš Dolejš vznesl dotaz na Lukáše Laštovičku ohledně procentického rozdělení 
financí 45 – 55% a následné zatížení regionálního rozpočtu o cestovné sekretářů, které se začalo vyplácet dle 
vyhlášky MPSV pro rok 2022 a rozpočet zatíží minimálně částkou 50.000,--. Padl dotaz proč se tyto náklady na 
zaměstnance vyplácí z regionálního rozpočtu a nikoliv z rozpočtu celostátního, když regionům bylo „sebráno“ 
10% peněz. 

Mezi přítomnými probíhala široká debata, kterou Lukáš Dolejš ukončil vyjádřením, že se mu nelíbí zvýšení 
nákladů na úkor regionu, protože schodek  bude VÝRAZNĚ vyšší než původně plánovaný.  

 

 

Členové RVV hlasovali pro úpravu rozpočtu, který bude do Prahy zaslán následně. 

 

HLASOVÁNÍ         PRO  4          ZDRŽEL SE   1       PROTI   0 

 

RVV odsouhlasil předloženou úpravu rozpočtu.  

 

Dále Petra Dufková předložila RVV zprávu a písemný podklad k čerpání rozpočtu za 1-2/2022. 

 

 

5) PŘIPRAVOVANÉ MATERIÁLY NA RVH 

Petra Dufková zaslala jednotlivým předsedům komisí informaci o zpracování zpráv, které budou součástí celkové 
zprávy na RVH. 

 

Úkol 03/2022 1: Dodání zpráv pro jednání RVH za jednotlivé komise 

     Termín: 13. 4. 2022 

               Zodpovídají: předsedové komisí 

 

Technické zajištění celé akce – Jiří Matyáš – Telč – místo i občerstvení zajištěno. Dále podána informace o změně 
plánovaného místa konání LA – 17. 6. 2022 Jindřichův Hradec VŠE.  
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6) DOTAZNÍKOVÉ ŠETŘENÍ S ODDÍLY A ROZVOJOVÉ PROJEKTY 

Jiří Matyáš informoval o návštěvách oddílů zelené skupiny i ostatních menších oddílů. Členům RVV byl sekretáři 
předložen přehled informací z již navštívených oddílů. Některé ze závěrů ze schůzek byly předány LK pro přípravu 
nové sezony. 

V rámci bodu byla mezi přítomnými členy probrána tabulka Návrhu systému soutěží pro sezonu 2022/2023, 
kterou LK upravila a nyní bude čekat na výsledky jednání KRD, ohledně výše odměn rozhodčím.  

 

Úkol 03/2022 2: KRD zpracuje podklady pro Návrhu systému soutěží ohledně odměn rozhodčích.  

     Termín: 10. 4. 2022 

               Zodpovídají: KRD 

 

Úkol 03/2022 3: Poslat na oddíly Návrh systému soutěží a TL na sezonu 2022/2023.  

     Termín: 1. 4. 2022 

               Zodpovídají: J. Tlustý a P. Dufková 

 

Úkol 03/2022 4: Vložit do Předpisů soutěží rozšíření méně početných soutěží o možnost hrát vložené turnaje 
s jinými regiony.  

     Termín: 1. 4. 2022 

               Zodpovídají: J. Tlustý 
 
 

7) INFORMACE JEDNOTLIVÝCH KOMISÍ 
LK – Jiří Tlustý informoval RVV o práci LK, byl předložen podrobný písemný materiál, který informoval 
o uskutečněných jednáních LK. Všechny ostatní body byly řešeny v rámci bodu 6. 
 

KRD – Michal Pazderník a Jiří Matyáš podali informace o trvajících potížích s nedostatkem rozhodčích. 
V současné době KRD řeší nástavbové turnaje starších žáků. Mezi přítomnými probíhala diskuse ohledně 
připomínek trenérů vůči rozhodčím. Jiří Matyáš informoval o vypsaných vzdělávacích seminářích.  

 

KRR – Lukáš Dolejš informoval o proběhlé schůzce s oddílem Štíři Č. Budějovice a o připravovaném setkání 
„velkých“ klubů v Jižních Čechách, které by mělo proběhnout 11.4. 2022 v Týně nad Vltavou. 

 

KPS – Kamil Vraspír informoval o připravovaném turnaji v Salzburku, kterého se zúčastní družstva SK Jihlava, 
Florbal Soběslav, MLADÝCH NADĚJÍ a FBŠ Plzeň. KPS zajišťuje pro tuto akci rozhodčí.   

 

KŽF – Roman Komenda podal informaci o proběhlém jednání s jihočeskými oddíly, kde probíhala hlavně diskuze 
ohledně úlohy „hegemona“,  tedy společné družstvo napříč oddíly kraje/regionu, které by mělo šanci konkurovat 
v některé z celostátních soutěží. 

 

KMM – Petr Jindra informoval RVV o připravených trénincích krajských reprezentací.Spolu s Michalem 
Pazderníkem hovořili o projektu „Šetři svůj zrak“ – povinné brýle pro děti. 

KMM chystá otevřené jednání s oddíly a další tréninky a soustředění krajských reprezentací před ODM (Děvčata 
– regionálně v Soběslavi, Hoši – Jihočeský kraj – Nová Včelnice; Kraj Vysočina – Bystřice n.P.). Dále KMM chystá 
regionální výběrový den 1. 5. 2022 v Chýnově 9:00 – 20:00. 

Členové RVV řešili problém s termíny soustředění 10. – 12. 6. 2022, kdy probíhají Kempy TM, které stojí proti již 
našim naplánovaným a ve Fisu dávno zadaným a domluveným soustředěním. Termíny Kempů nejsou zadány 
v kalendáři akcí.  

 

DK – bez jednání 
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8) MLÁDEŽNICKÉ PROJEKTY, KCTM Vysočina a Jižní Čechy 

Lukáš Dolejš informoval o podání daňového přiznání za Jihočeský florbal a Petra Dufková pohovořila o předání 
účetnictví daňové poradkyni. Jiří Matyáš představil RVV webovou prezentaci Florbalu Vysočina a o připravované 
webové prezentaci Jihočeského florbalu.  

 

9) INFORMACE Z JEDNÁNÍ MANAŽERŮ A Z CELOSTÁTNÍHO VV 

Jiří Matyáš a Petra Dufková podrobně seznámil členy RVV se zápisem z jednání manažerů a Lukáš Dolejš podal 
podrobné informace z jednání CE VV. 

 

10) OSTATNÍ 
a) Používání brýlí 

Mezi přítomnými probíhala diskuse. Lukáš Dolejš informoval o schůzce se zástupci oddílu Štíři Č. Budějovice 
ohledně chystaného projektu „Šetři svůj zrak“.  Je třeba ještě projednat aplikaci do předpisů soutěží a formu 
nabídky vybavení do klubů. 

 
a) Prague games  

Petr Jindra představil plánovaný vrchol s regionálním výběrem dorostenek – letní turnaj Prague games. Ostatní 
členové RVV tento turnaj zamítli, ale hovořili o možnosti zkusit domluvit pro dorostenky přátelský turnaj 
v Rakousku.  

 
b) Návštěva členů RVV na nadstavbových turnajích starších žáků a předávání pohárů 

Petra Dufková předložila seznam turnajů, kde se budou předávat poháry a požádala přítomné o pomoc při 
distribuci těchto pohárů a odměn hráčům. Dále probíhala diskuse ohledně předávání pohárů na nástavbových 
turnajích starších žáků. 

 

 

Lukáš Dolejš poděkoval hostovi a přítomným za účast na jednání. Lukáš Laštovička neměl žádné připomínky 
k proběhlému jednání.  

 

 

 
Jednání ukončeno ve 20:00. 
 
 
Zapsala: Petra Dufková 
Ověřil: Jiří Tlustý, jmenovaný ověřovatel 


